

Title (en)

Display device for advertisement pannel and other graphic informations.

Title (de)

Anzeigevorrichtung für Plakate und andere Bildinformationen.

Title (fr)

Dispositif d'affichage pour panneau publicitaire et autres informations graphiques.

Publication

EP 0567432 A1 19931027 (DE)

Application

EP 93810275 A 19930415

Priority

CH 128892 A 19920421

Abstract (en)

The display apparatus has a plurality of prisms (1), which can be rotated about their longitudinal axes (2). The prisms (1) are light-permeable and bear parts of images or information items on their outer surfaces (9, 10). Each prism (1) has internal illumination in the form of a fluorescent tube (8), which does not rotate with the prism (1). The fluorescent tubes (8) are longer than the prisms and are passed through the bearings (13, 14) and supported at only one end, in order to be able to compensate for dimensional differences. The lower bearings (14) of the prisms (1) comprise first and second means for, respectively, the coarse and fine adjustment of the position of the prisms (1) and have a releasable, positive-fitting connection (36, 37) to the prisms (1). The upper bearings (13) of the prisms (1) are detachable and allow movements of the prisms (1) towards their longitudinal axis (2). The prisms (1) and the fluorescent tubes (8) are easy to remove from the housing (45) and also easy to replace. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Anzeigevorrichtung weist eine Vielzahl von Prismen (1) auf, welche um ihre Längsachsen (2) drehbar sind. Die Prismen (1) sind lichtdurchlässig und tragen auf ihren Mantelflächen (9, 10) Teile von Bildern oder Informationen. Jedes Prisma (1) hat eine Innenbeleuchtung in der Form einer Leuchtstoffröhre (8), welche sich nicht mit dem Prisma (1) dreht. Die Leuchtstoffröhren (8) sind länger als die Prismen und durch die Lager (13, 14) hindurchgeführt und nur an einem Ende abgestützt um Massendifferenzen ausgleichen zu können. Die unteren Lager (14) der Prismen (1) umfassen erste und zweite Mittel zur Grob-, bzw. Feineinstellung der Position der Prismen (1) und verfügen über eine lösbare formschlüssige Verbindung (36, 37) zu den Prismen (1). Die obere Lager (13) der Prismen (1) sind lösbar und lassen Bewegungen der Prismen (1) in Richtung ihrer Längsachse (2) zu. Die Prismen (1) und die Leuchtstoffröhren (8) sind leicht aus dem Gehäuse (45) ausbaubar und auch leicht wieder einbaubar. <IMAGE>

IPC 1-7

G09F 11/02

IPC 8 full level

G09F 11/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 11/025 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2624293 A1 19890609 - ROUSSEAU PIERRE [FR]
- [A] US 3383785 A 19680521 - WERNER WILLY T
- [A] FR 1392167 A 19650312 - G E P
- [A] DE 8806539 U1 19880630

Cited by

CN113470550A; DE102008005858A1; DE4337255A1; FR2739961A1; DE4323200A1; AP426A

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE ES FR GB IT LI SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0567432 A1 19931027; EP 0567432 B1 19950628; AT E124559 T1 19950715; DE 59300303 D1 19950803; ES 2073952 T3 19950816

DOCDB simple family (application)

EP 93810275 A 19930415; AT 93810275 T 19930415; DE 59300303 T 19930415; ES 93810275 T 19930415